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Zápis 
z 4/2016 zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice, 

konaného dne 2.5.2016, od 18:30 hodin. 
 
Den a místo konání: 2.5.2016 , budova úřadu městyse Heraltice, kancelář starosty 
Hodina zahájení a ukončení: 18:30 – 19:25 hod. 
Jména urč. ověřovatelů zápisu: Ing. Ježek, Diviš 
Jména přítomných členů ZM:  Mgr. Bobek Josef, Diviš Jiří, Ing. Ježek Jaromír, Ježek Miroslav, Koukal 
Jiří , Krátká  Naďa, Málek Tomáš, 
Jména omluvených členů ZM:   
Jména pozvaných na zasedání ZM: - Lazárková I. 
Veřejnost  :  0 

 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18.30 hodin starostou městyse  p. Tomášem Málkem („dále jako„starosta“). 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby bylo v souladu s § 91 odst. 1 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 
odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Úřadu městyse Heraltice zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 22.4.2016 do 2.5.2016.  Současně byla 
zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
Starosta dále konstatoval, že přítomno je 7 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Ing. Jaromíra Ježka a Jiřího Diviše  
a zapisovatelem p. Tomáše Málka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice určuje ověřovateli zápisu Jiřího Diviše  a Ing. Jaromíra Ježka. 
Zapisovatelem určuje Tomáše Málka. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 
Schválení programu: 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  
 
K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. 
 
Před hlasováním dal Starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. Starosta dal hlasovat 
o návrhu programu. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje následující program zasedání: 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Schválení programu a zápisu z minulé schůze 
3. Úprava rozpočtu č. 2. 
4. Rekonstrukce ČOV Heraltice. 
5. Různé 
6. Závěr 
 
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 
Bod I – Úprava rozpočtu č.2. 

 
Starosta předal slovo paní účetní p. Lazárkové, aby předložila úpravu rozpočtů a prošla 
jednotlivé položky úpravy rozpočtů s komentářem. 
Poté nechal hlasovat o úpravě rozpočtu. (-příloha č. 1. ) 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice: schvaluje Úpravu rozpočtu č.2. 
 
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 
 

Bod II – Rekonstrukce ČOV Heraltice. 
 
 
Starosta informoval zastupitele, že byl osloven Vodárenskou akciovou společností s žádostí o 
podpis smlouvy o právu provést stavbu na cizím pozemku. Tato smlouva  se týká opravy 
stávají stavby ČOV Heraltice.  Od projektanta který je touto stavbou pověřen si starosta 
vyžádal průvodní zprávu, kterou poslal zastupitelům jako podklad pro toto jednání ZM. A 
zároveň oznámil zastupitelům, že bylo zažádáno VAS Třebíč o zahájení územního řízení na 
projekt „Zvýšení účinnosti ČOV Heraltice “.  Jelikož dotčená stavba je na pozemku parc.č. 
1273/2 v k.ú. Heraltice a vlastníkem této parcely je městys, požádal starosta zastupitele, aby 
se vyjádřili k tomuto projektu.  
Starosta zopakoval  o  historii a průběh  stavby kanalizační sítě jak větve A  a B tak i opravy 
ČOV 2009 a  odpovídal na jednotlivé dotazy zastupitelů.  
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Starosta na základě dotazů zastupitelů  informoval, že žádné jiné podklady (kromě těch co 
obdrželi zastupitelé) pro tuto stavbu neobdržel ani od VAS Třebíč, ani svazku VAK a proto 
nemůže řádně odpovědět na jednotlivé dotazy zastupitelů.  
Zastupitele tento bod odmítly projednávat bez náležitých podkladů , které by pomohly pro 
správné rozhodování. Zejména o způsobu financování , podílu městyse a rozpočtu tohoto 
projektu. Starosta informoval zastupitele, že o tomto rozhodnutí bude informovat svazek 
obcí VAK a VAS Třebíč. 
  

Vzato na vědomí 
 

 
 

Bod III- Různé 
 

 
Starosta informoval zastupitele o zájmu prodeje pozemků p. Pečty  městysi Heraltice a to 
konkrétně o parc.č. 46/2 , 1365 a 139/39 v k.ú. Heraltice. Zastupitelé se vyjádřili kladně a 
vyzvaly starostu, aby dokončil jednání s majitelem a připravil smlouvu pro nákup těchto  
pozemků, které projednají  na některém dalším zastupitelstvu s návrhem cen pozemku.  

Vzato na vědomí 
 
 
 
Starosta informoval zastupitele, o chystané návštěvě z obce Velké Heraltice, kteří projevili 
zájem nás navštívit. Představil plán jejich návštěvy a informoval o průběhu příprav jejich 
uvítání. Na závěr starost vyzval zastupitele, aby se také připojili k návštěvě, pokud by měli 
zastupitele čas.  
 

Vzato na vědomí 
 
 

INTEPELACE 
 

p. Koukal  
 

---- 
 
p. Ježek M. se dotazoval, zda bude proveden úklid vozovky v obci. Starosta mu sdělil, že 
nemá informace o termínu úklidu vozovky Kraje Vysočina prostřednictví KSÚS. Avšak 
dojednal případně metací vůz z Okříšek, který však v současné době provádí čistění 
komunikací a proto je možné si jej domluvit až po vyčištění ulic Okříšek.  
p. Ježek se dále dotázal, zda byl uskutečněn pokrok na nových webových stránkách městyse. 
Starosta jej informoval, že zatím se tak nestalo. Informoval zastupitel že se zřídil účet na 
Facebooku, kde se již propagovala  akce Čarodejnice 2016.  
 
   
p. Diviš  
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---- 
 

 
Mgr. Bobek   

---- 
 
 
p. Krátká 
 

---- 
 
Ing. Ježek J. 

---- 
 
 
  
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 19:25 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:      Zapsal: 
 
 
…………………………….        ……………………………….  
Ing. Ježek Jaromír       Málek Tomáš 
 
 
…………………………….   
Diviš Jiří 


